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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Milyen segítséget kapnak az önkormányzatok a sportlétesítmények kezeléséhez? ” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon Önkormányzat i
és Területfejlesztési Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

A hazánkban található sportlétesítmények állapotával kapcsolatos problémák egyre töb b
fórumon jelennek meg. Az önkormányzatok számára több szempontból is kimagasl ó
jelentőséggel bíró létesítmények korszerűsítése, uniós szabványok szerint történő
rekonstrukciója mára létkérdéssé vált. A magyar sportélet, mint a társadalom „közérzetének ”
és egészségi állapotának egyik meghatározó szegmense szintén modern, több funkciónak i s
megfelelő épületeket igényel, hiszen az ifjúság megmozgatása, az egészséges életre nevelé s
talán még soha nem volt ennyire időszerű, mint napjainkban. Sok épület megy tönkre, hiszen
a fenntartók számára már egy egyszerű beázás is komoly kihívást jelent .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, adjon áttekintést a 2008-as költségvetés tükrében a sportlétesítmények pályázat i
lehetőségeiről .

Milyen pályázatokkal készül a Kormány a közelgő pekingi olimpiára készülő magyar
sportolók által is használt létesítmények korszerűsítésére?

Milyen lehetőségei vannak az önkormányzatoknak sportcsarnokaik fejlesztésére?

Milyen keretet szán a Kormány a fentiekben megfogalmazott feladatokra ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . szeptember.27 . L
Erdős Norbert
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